



EN FRANÇAIS

Home › Important Update for CGSA Members on the PMRA's Chlorothalonil Re-Evaluation

## Important Update for CGSA Members on the PMRA's Chlorothalonil Re-Evaluation

May 30th, 2016

CGSA Members,

Following our previous message on the Chlorothalonil re-evaluation decision by the PMRA, the CGSA board of directors has formulated and sent [this letter](#) to participate in the consultation process, which is set to close on June 10th, 2016.

As a reminder, the amendment to the proposed re-evaluation decision, which can be accessed [here](#), indicates among other things that:

- Chlorothalonil use does not present an unacceptable risk to human health for use on turf for the control of snow mould, and;
- The PMRA is proposing to cancel the use of Chlorothalonil on turf except for the control of snow mould.
- It would also impose a number of requirements with respect to mixing and loading, the use of personal protective equipment and the use of a sprayer equipped with an enclosed cab.
- Re-entry intervals following an application of Chlorothalonil would cause significant restrictions that would impose 22 days of restricted access to areas treated with Chlorothalonil.

Here is [the letter](#) that the CGSA has sent to the PMRA.

**We strongly encourage you to send your letter of concern explaining how the PMRA's decision will impact your operation.** Feel free to be inspired by our letter or to mention that you support our submission. Please send your comments to [pmra.publications@hc-sc.gc.ca](mailto:pmra.publications@hc-sc.gc.ca). **Your participation in this process is very important.**

Membres ACSG,

Suite à notre message précédent concernant la note de réévaluation de l'ARLA sur le Chlorothalonil, le conseil d'Administration de l'ACSG a formulé et envoyé la [lettre jointe](#) afin de participer au processus de consultation qui se termine le 10 juin 2016.

A titre indicatif, l'amendement au projet de décision de réévaluation, qui peut être trouvé [ici](#), indique entre-autre que:

- L'utilisation du Chlorothalonil ne présente pas de risque inacceptable pour la santé humaine lors de l'utilisation sur le gazon pour le contrôle des moisissures des neiges.
- L'ARLA propose de retirer l'utilisation du Chlorothalonil sur le gazon excepté pour le contrôle des moisissures des neiges.
- Il imposerait également un nombre de restrictions concernant le mixage et remplissage, l'utilisation d'équipement de protection personnelle ainsi que de l'utilisation d'équipement muni d'une cabine fermée.
- L'intervalle de réentrée suivant les applications de Chlorothalonil causerait des restrictions significatives qui imposerait un délai de 22 jours d'interdiction d'accès aux endroits traités.

**Nous vous encourageons fortement à envoyer une lettre qui explique l'impact de la décision de l'ARLA sur votre opération.** Soyez à l'aise de vous inspirer de notre lettre ou de mentionner votre support envers notre soumission. Vous êtes priés d'envoyer vos commentaires à [pmra.publications@hc-sc.gc.ca](mailto:pmra.publications@hc-sc.gc.ca). **Votre participation dans ce processus est de la plus grande importance.**



**MEMBER LOGIN**

Member #:

Password:

[Forgot Password?](#) [LOG IN](#)



**JOIN NOW!** 

© 2004 CGSA/ACSG  
PRIVACY POLICY |  
CONTENT DISCLAIMER |

CONTACT US  
cgsa@golf-supers.com  
416.626.8873  
1.800.387.1056

DESIGN BY SWERVE DESIGN INC. | DRUPAL DEVELOPMENT BY INTRIGUE